
Dato: 19. maj kl. 17-19/digitalt  
Microsoft Teams meeting 

Deltag på din computer eller din mobil-app 
Klik her for at deltage i mødet 

Få mere at vide | Mødeindstillinger 

Fælles spisning kl. 19.30 på Hanzo på 
Sprogøvej. AFLYST 
Deltagere: 

Anders Christian 
Skrydstrup Larsen 

AC x Rasmus Baastrup RB x Andrea Liva Lyngbye 
Ottesen (elev) 

AA x 

Arne Bjørnhauge 
Raun 

AB x Mette Rolan-
Kjærsgaard 

Ny x Freja Wessel (elev) AW x 

Benjamin Andreas 
Nielsen 

BA x Michelle Nòbrega 
Pitt 

Ny x Marianne Ilkjær M x 

Emile Kærn 
 

EK % Rikke Münster Ny x Maike Raahauge R x 

Barbara Poulsen 
 

Ny x Jakob Toksvig JA x Jesper Windsmose J x 

Sonni Giese 
 

Zsg x Susanne Hines SH x    

 

Dagsorden:      Referat: 

Godkendelse af referat 
1. Godkendelse af referat fra 

sidste møde 
Referatet blev godkendt 

Orientering 
2. Personale 

Elever 
Bestyrelse 
Ledelse  

- Grøn Skole/herunder 
konsekvenser/ 
Prioriteringer/  

- Kommunalvalg 
- Ressourcer næste år 
- Skolegårde/herunder 

trafikknudepunkt 

Personale: Skoledelen er i gang med fagfordelingen og 
implementering af lokalaftalen i den nye skoleaftale – herunder 
loft på undervisningstid og forberedelsestid til lærerne (medfører 
mere kvalitet i undervisningen). Der er et godt samarbejde mellem 
ledelse og TR herom – lydhørhed og fleksibilitet kendetegner 
forhandlingsmiljøet. 
Har modtaget de nye maj-børn. Det har fungeret godt – dejligt at 
være sammen med de nye børn hele dagen. Forældrene oplever, 
at det er godt og trygt at børnene blive afleveret i klassen. Vi tager 
de gode erfaringer med ved planlægning af den kommende 
majperiode. 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19:meeting_NTVlNjNiZmUtMDUzNi00ODQzLWI4ZmYtNWY4Mzk3MzU4ODcx@thread.v2/0?context=%7B%22Tid%22:%226c8ada24-603a-4881-967d-3b12b5d04be8%22,%22Oid%22:%22033c13ce-1217-4a04-94a1-b7c36606804e%22%7D
https://aka.ms/JoinTeamsMeeting
https://teams.microsoft.com/meetingOptions/?organizerId=033c13ce-1217-4a04-94a1-b7c36606804e&tenantId=6c8ada24-603a-4881-967d-3b12b5d04be8&threadId=19_meeting_NTVlNjNiZmUtMDUzNi00ODQzLWI4ZmYtNWY4Mzk3MzU4ODcx@thread.v2&messageId=0&language=da-DK


Andet Elever: Har sidste fælles elevrådsmøde i morgen. 9 klasser har 
travlt med at forberede sig til eksamen. Vores gode elevrødder har 
lært kommende elevrødder op – så de er klar til at overtage 
hvervet som repræsentanter i skolebestyrelsen.  
Bestyrelse: Intet 
Ledelse: Vi overvejer, hvilke gode ting, som vi kan tage med fra 
corona-perioden.  
I kølvandet på grøn flag er der nogle konsekvenser. Køleskabene er 
ikke miljøvenlige – forslag om køleelementer i skoletaskerne i 
stedet. Undgå papirspild. Affaldssortering.  
Kommunalvalg – vi arbejder på en valgaften for 8-9 klasse på 
skolen. Vi deltager i skolevalg fra 6-9 klasse.  
Trafikknudepunkt. Vi får bevilling til penge på tegninger af vores 
skolegård til opstart efter sommerferien, som vil danne baggrund 
til fondsansøgninger til nye skolegårde. Vi er i gang med – sammen 
med spejderne – at søge en fond vedr. skolevej og sammenhæng 
mellem Lollandsvej og Nyelandsvej. Forslag om ensretning af 
skolevejen fra Lollandsvej og Nyelandsvej (spildtid) – det har skolen 
planlagt skal foregå i samarbejde med elevrødderne.  
Maike roser Andrea og Freya for det gode samarbejde. Vi siger 
farvel på anden vis.  
Der laves nu en fælles skoleplan for både skole og SFO. Aftale om 
klasselærerfunktionen er landet, hvilket kommer børnene til gode. 
 

Spisning - efterfølgende 
 
 

  

Punkter til drøftelse 
3. A) Ressourceudmelding ved 

Birgitte Flader/administrativ 
leder 
 
B) Mellemformer oplæg ved 
Maike (se bilag) og 
høringssvar deadline 15. juni 
(bilag på vej) 
 
C) Evaluering af princip for 
klassesammenlægning 
 

Vi har fået eftergivet de planlagte coronamidler. Skolen som 
helhed forventer at komme ud med et resultat på 0. Lønninger: vi 
kan forventeligt beholde de lærere, der ellers skulle have været 
afskediget ifm. med klassesammenlægninger. Skolen er særlig ift 
pedeller, da vi har aftenskoler – det er indeholdt i posten øvrige 
personaler, der tages fra vedligeholdelsesposten. 
Der er brugt flere penge på etablering af mini-SFO i klasserne, som 
vi heldigvis har fået eftergivet. SFOen bruger ekstra ressourcer til 
vikarer og personale specielt under coronaen, men forventer ikke 
at skulle afskedige. Har haft et dalende børnetal. Økonomien til 
MK-klasserne er ikke afklaret endnu. Maike vender skriftligt tilbage 
til bestyrelsen, når der er en afklaring. Nu får vi til 1 mk-klasse og 1 
mk-hold. Bestyrelsen vil gerne hjælpe til med at lægge yderligere 
pres. 
Beslutningen vedr. IT og opsigelse af leasingaftalen. Her kan skolen 
få brug for bestyrelsen. 
Barbara efterspørger at se en udvikling i budgettet over flere år for 
at kunne træffe en prioriteret beslutning om skolens forbrug. Fra 



forvaltningen er der en forståelse for at vi har 2 matrikler og 
dermed øget omkostninger.  
 
Mellemformer for børn: Maike fremlagde, hvad mellemformer 
(bedre tilbud for børn der har det svært på almen skolen) er og 
hvilken betydning mellemformer vil få for skolen. Det skal 
videreudvikles i det kommende år og skal være klar til august 2022. 
Rammerne skal være i orden. Vi kommer formentlig til at arbejde 
med det i klynger med 3 andre skoler på Frederiksberg. Vi har pt. 
sporet og mk-klasserne. Mellemformer omhandler børn, der godt 
kunne være på skolen, hvis rammerne og personaleressourcerne 
mv. var tilstrækkelige. 
Der er et ønske om, at personalet modtager kompetenceudvikling 
til at varetage opgaven. Er det en spareøvelse? Der bruges på Frb. 
flere og flere penge på specialområdet – som koster på almen 
området, men også et ønske om at flere børn skal blive på almen 
området. Intensionen er god - Det er meget indgribende for 
skolerne, der skal lave nye læringsmiljøer og der skal være 
tilstrækkelige ressourcer til opgaven. 
Ledelsen udsender et forslag til høringssvar vedr. mellemformer til 
bestyrelsen og bestyrelsen færdigformulerer. 
Evaluering af princip for klassesammenlægninger. Skydes til næste 
gang. 

Punkter til beslutning 
4. A) Mødekalender for næste 

år. Fastsættelse af 
kontaktforældremøde (se 
bilag) 
 

Mødekalenderen blev justeret og lægges ind i aula. Barbara sender 
den ud til Maike og Jesper. Der blev fastlagt dato for 
kontaktforældremøde – og der var et ønske om, at 
principseminariet blev afholdt tidligere på året. 
 

Eventuelt og punkter til næste møde 
5. Evt. Barbara og Mette udfordringerne for drenge og piger ved at gå i 

skole. Det kunne være et indsatsområde for det kommende år, der 
kan tages op til det første bestyrelsesmøde i august og skal på som 
punkt under årshjul. 
Certifikat for ligestilling på skolen og uge 6 (sex) – 
seksualundervisning og kønsidentitet. Det har skolen tradition for 
og fokus på via et bredere syn på læring, dannelse og køn. Freja og 
Andrea blev takket for deres gode indsats. 
Arne roser skolens facebookprofil – de gode succeer kan 
fremhæves yderligere. 
Arne foreslår at pengene fra bestyrelsens aflyste bespisning 
allokeres til personalet. 
På fælleselevrådet har de drøftet mere elevinddragelse. Rasmus 
opfordrer til at elevrødderne sender deres tanker til bestyrelsen.  

 Punkter til næste møde Evaluering af princip for klassesammenlægninger 
Næste møde: 



Princip/drøftelse. Skolens organisering (2. gang) 

Årshjul 


	Godkendelse af referat 
	Orientering 
	Spisning - efterfølgende 
	Punkter til drøftelse 
	Punkter til beslutning 
	Eventuelt og punkter til næste møde 

